
PROTOKÓŁ NR LXIII/2023 - projekt 

LXIII Sesja w dniu 18 kwietnia 2023. 

Obrady rozpoczęto 18 kwietnia 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:03 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych.  Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Jeannette Krauze 

4. Edyta Krysiewicz 

5. Marta Lipka 

6. Iwona Lorenc-Zimniak 

7. Anna Menes 

8. Grzegorz Michalski 

9. Miłosz Nadol 

10. Jacek Pawłowski 

11. Joanna Płonka 

12. Sylwester Przydrożny 

13. Mieczysław Reszczyński 

14. Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

 

 

Ad 1/ Otwarcie obrad LXIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Radny Bartosz Zięba, Przewodniczący Rady Gminy Lipno, otworzył obrady LXIII Sesji Rady 

Gminy Lipno, zwołanej na wniosek Wójta Gminy Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

Ad 2/ Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 15 Radnych – 100% obecności, co oznacza, że 

Rada posiada kworum i podejmowane przez Radę decyzje będą prawomocne. 

/ w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/ 

 

Następnie na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś z Radnych ma zastrzeżenia do 

terminu powiadomienia i sposobu przekazania dokumentów na dzisiejszą Sesję, żadnych 

zgłoszeń nie było. 

 

Obrady Sesji przebiegały wg porządku przesłanego Radnym wraz z zawiadomieniem o Sesji. 

1. Otwarcie obrad LXIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie Protokołów LXI i LXII Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Lipno, dla obszaru położonego w obrębie Wilkowice, w rejonie ulicy 

Szybowników, druk nr 484. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, druk nr 

485. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Lipno, druk nr 486. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu, druk nr 487. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu, druk nr 488. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu, druk nr 489. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej   w skład 

Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 490. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu, druk nr 491. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2023, druk nr 492. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na 

lata 2023-2034, druk nr 493. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka                   

w Gminnym Żłobku w Wilkowicach, druk nr 494. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania stypendiów sportowych, 

druk nr 495. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie 

Lipno za 2022 rok , druk nr 496. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zakończenie Sesji. 

 

 

Ad 3/  Przyjęcie Protokołów LXI i LXII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekty protokółów dwóch ostatnich Sesji Rady 

Gminy Lipno, tj. Protokółu nr LXI i Protokółu nr LXII zostały sporządzone i przekazane 

Radnym oraz zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Gminy Lipno, zapytał o uwagi        

i pytania do treści w nich zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie Protokołu LXI Sesji Rady Gminy 

Lipno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Iwona 

Lorenc-Zimniak, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Marta Lipka, Anna Menes, Jacek Pawłowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr LXI/2022 Sesji Rady Gminy Lipno z dnia    

9 marca 2023 roku został przyjęty większością głosów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie Protokołu LXII Sesji Rady 

Gminy Lipno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Agnieszka Francke, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, Grzegorz 

Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, 

Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Marcin Grobelny, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Jacek 

Pawłowski 

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Protokół Nr LXII/2022 Sesji Rady Gminy Lipno z dnia 

23 marca 2023 roku został przyjęty większością głosów. 

 

 

ad 4/ Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Lipno, dla obszaru położonego w obrębie Wilkowice, w rejonie ulicy 

Szybowników, druk nr 484. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru położonego w obrębie 

Wilkowice, w rejonie ulicy Szybowników, druk nr 484, poprosił o przedstawienie opinii do 

projektu proponowanej uchwały Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru położonego w obrębie 

Wilkowice, w rejonie ulicy Szybowników, druk nr 484, zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały 

przedłożonej w druku nr 484, zapytanie zgłosił Radny Mieczysław Reszczyński, na które 

niezwłocznie odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Lipno, Łukasz Litka. 

Pytanie dotyczyło wydzielonego obszaru nie objętego możliwością zabudowy mieszkaniowej.   

Innych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru położonego w obrębie 

Wilkowice, w rejonie ulicy Szybowników, druk nr 484. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru położonego w obrębie 

Wilkowice, w rejonie ulicy Szybowników została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 484 oraz Uchwała nr LXIII/464/2023/ 

 

 

ad 5/ Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno,      

druk nr 485. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Lipno, druk nr 485, poprosił o przedstawienie opinii do projektu proponowanej 

uchwały Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno,         

druk nr 485. 
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Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały 

przedłożonej w druku nr 485.  

Żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Lipno, druk nr 485. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno 

została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 485 oraz Uchwała nr LXIII/465/2023/ 

 

 

ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Lipno, druk nr 486. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Lipno, druk nr 

486, poprosił o przedstawienie opinii do projektu proponowanej uchwały Komisji Budżetu 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie aktualizacji założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Lipno, druk nr 486, 

zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały 

przedłożonej w druku nr 486.  

Żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod glosowanie podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji 

założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Lipno, druk nr 486. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie aktualizacji założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Lipno została podjęta 

jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 486 oraz Uchwała nr LXIII/466/2023/ 

 

 

ad 7/ Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych                 

i ustalenia jej przebiegu, druk nr 487. 
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Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 487, poprosił o przedstawienie 

opinii do projektu proponowanej uchwały Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 487, zaopiniowała pozytywnie. Pani 

Przewodnicząca wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy miejscowości Gronówko.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały 

przedłożonej w druku nr 487.  

Żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 487. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 487 oraz Uchwała nr LXIII/467/2023/ 

 

 

ad 8/ Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych                 

i ustalenia jej przebiegu, druk nr 488. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 488, poprosił o przedstawienie 

opinii do projektu proponowanej uchwały Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 488, zaopiniowała pozytywnie. Pani 

Przewodnicząca wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy miejscowości Koronowo.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały 

przedłożonej w druku nr 488.  

Żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod glosowanie podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 488. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu została podjęta jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 488 oraz Uchwała nr LXIII/468/2023 / 
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ad 9/ Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych                     

i ustalenia jej przebiegu, druk nr 489. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 489, poprosił o przedstawienie 

opinii do projektu proponowanej uchwały Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 489, zaopiniowała pozytywnie. Pani 

Przewodnicząca wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy miejscowości Koronowo.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały 

przedłożonej w druku nr 489.  

Żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod glosowanie podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu, druk nr 489. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jej przebiegu została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 489 oraz Uchwała nr LXIII/469/2023/ 

 

 

ad 10/ Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości wchodzącej     

w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 490. 
Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk     

nr 490, poprosił o przedstawienie opinii do projektu proponowanej uchwały Komisji Budżetu 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, druk nr 490, 

zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały 

przedłożonej w druku nr 490.  

Żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego 

nabycia nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, 

druk nr 490. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości wchodzącej w skład Zasobu Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa została 

podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 490 oraz Uchwała nr LXIII/470/2023/ 

 

 

ad 11/ Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu, druk nr 491. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu, 

druk nr 491, poprosił o przedstawienie opinii do projektu proponowanej uchwały Komisji 

Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu, druk nr 491, 

zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały 

przedłożonej w druku nr 491.  

Żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu, druk nr 491. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Katarzyna Stachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Mieczysław Reszczyński, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu została podjęta 

większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 491 oraz Uchwała nr LXIII/471/2023/ 

 

 

ad 12/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2023,           

druk nr 492. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały sprawie zmiany budżetu Gminy 

Lipno na rok 2023, druk nr 492, poprosił o przedstawienie opinii do projektu proponowanej 

uchwały Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2023, druk nr 492, zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały 

przedłożonej w druku nr 492, Radny Marcin Grobelny poprosił o wyjaśnienie propozycji 

zwiększenia  środków na bieżące utrzymanie dróg. Na pytanie Radnego niezwłocznie 

odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Lipno, Łukasz Litka.  

Innych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2023, druk nr 492. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 
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Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2023 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 492 oraz Uchwała nr LXIII/472/2023/ 

 

 

ad 13/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2023-2034, druk nr 493. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2023-2034, druk nr 493, poprosił o przedstawienie 

opinii do projektu proponowanej uchwały Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2023-2034, druk nr 493,  zaopiniowała pozytywnie. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu uchwały 

przedłożonej w druku nr 493.  

Żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2023-2034, druk nr 493. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2023-2034 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 493 oraz Uchwała nr LXIII/473/2023/ 

 

 

ad 14/ Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt i wyżywienie dziecka          

w Gminnym Żłobku w Wilkowicach, druk nr 494. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za 

pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku w Wilkowicach, druk nr 494, poprosił         

o przedstawienie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt                     

i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku w Wilkowicach, druk nr 494, zaopiniowała 

pozytywnie. Pani Przewodnicząca dodała, że w Gminnym Żłobku w Wilkowicach  proponuje 

się opłatę za pobyt dziecka w wymiarze 10 godzin dziennie w wysokości 700,00 zł 

miesięcznie oraz dzienną maksymalną wysokość opłaty za wyżywienie dziecka w wysokości 

20,00zł. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za 

pobyt i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku w Wilkowicach, druk nr 494. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sylwester Przydrożny 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia opłaty za pobyt                    

i wyżywienie dziecka w Gminnym Żłobku w Wilkowicach została podjęta większością 

głosów. 

/ w załączeniu druk nr 494 oraz Uchwała nr LXIII/474/2023/ 

 

 

ad 15/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania stypendiów 

sportowych, druk nr 495. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyznania stypendiów sportowych, druk nr 495, poprosił o przedstawienie opinii Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania 

stypendiów sportowych, druk nr 495, zaopiniowała pozytywnie. Pani Przewodnicząca 

wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy podwyższenia wysokości stypendiów na skutek 

ujawnienia nowych okoliczności. Zaproponowano przyznanie  miesięcznych stypendiów 

sportowych dwudziestu dwóm zawodnikom, w tym, dziewięciu po 300 zł, dwóm – po 250 zł, 

trzem – po 200 zł, czterem - po 150 zł oraz czterem – po 100 zł.  

Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę               

w sprawie przyznania stypendiów sportowych, druk nr 495. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania 

stypendiów sportowych zostało podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 495 oraz Uchwała nr LXIII/475/2023/ 

 

 

ad 16/  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej             

w Gminie Lipno za 2022 rok , druk nr 496. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy  podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny 

zasobów pomocy społecznej w Gminie Lipno za 2022 rok, druk nr 496, poprosił                     

o przedstawienie opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Radna Katarzyna Stachowiak, 

poinformowała, że Komisja projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy 

społecznej w Gminie Lipno za 2022 rok, druk nr 496, zaopiniowała pozytywnie, po 

wcześniejszym bardzo szczegółowym przedstawieniu treści załącznika do projektu 

proponowanej uchwały przez Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie, 

Elżbietę Gazda-Zielony.   
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Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny 

zasobów pomocy społecznej w Gminie Lipno za 2022 rok , druk nr 496. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta 

Lipka, Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek 

Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy 

społecznej w Gminie Lipno za 2022 rok  została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 496 oraz Uchwała nr LXIII/476/2023 / 

 

 

ad 17/ Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnym. 

Radny Sylwester Przydrożny poruszył temat braku odpowiedzi na ustne zapytania w sprawie 

zagospodarowania zebranego destruktu  z remontowanych dróg w Wilkowicach oraz braku 

wody i awarii prądu na boisku sportowym w Wilkowicach.  

Do powyższego odnieśli się Wójt Gminy Lipno, Łukasz Litka, Przewodniczący Rady Gminy 

Lipno, Bartosz Zięba, Radny Marcin Grobelny oraz sołtys sołectwa Wilkowice, Agnieszka 

Pawlicka. 

   

Następnie na pytanie Radnego Marcina Grobelnego o wznowienie budowy hali sportowej      

w Wilkowicach, szczegółowych wyjaśnień udzielił Wójt Gminy Lipno, Łukasz Litka. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał Radnym o obowiązku złożenia oświadczenia 

majątkowego – w dwóch egzemplarzach wraz z rozliczeniem rocznym PIT.   

 

Innych zgłoszeń nie było. 

  

 

ad 18/ Zakończenie Sesji. 
Przewodniczący Rady stwierdził zrealizowanie porządku obrad, podziękował wszystkim za 

przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie LXIII Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

 

 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


